

#	တမ်းဖမ်းတမ်းမာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသံခဲက့ၤတၢ်ပၤဆၢမၤကဆဲးကဆိအလၢလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢကဆၢတၢ်ယုက့ၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤတသ့တဘၣ်အိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရၢၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်သမံသမိးအံၤ တၢ်တၢ်မၤအီၤလၢကရၢတၢ်ကွၢ်ယုထံဒီးတၢ်သမံသမိးဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢစဲးပတုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂
၆	မၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤစူးကိတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤတဖၣ်အကိၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ်က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတၢ်ဒီးကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အတီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤအခိၣ်ခဲ Anna Wu,	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယံာ်ဘၣ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲလၢမၢ်ဂျး ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၢ်ဂျး ၂၀၁၃
၇	ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးအသိးဒီးမၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအုန့မၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပာ်ထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကိၢ်လိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ပာ်ဖျါစူသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသ န့ၤထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ဂ့ၢ်လိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	မၤတၢ်သမံသမိးအဖၢမုၢ်	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်
၈	ကွၢ်ကဒါက့ၤန့ၣ်ပုၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်မၤကဆိအတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကလီၤသးဒီးဖျါစိမိၤအဖိလဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ဂ့ၢ်လိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ် တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအီၤန့ၣ်လီၤ.	လၢစဲးပတုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

၂	ကွဲကဒါကဒါဒီးဘိဘိမဂ္ဂါထီကွဲ တာကွဲထွဲမကဆိတာ အလီအလါတဖၣ် အမူဒါတာဟ်ဖျါန့ၣ်တက့ၣ်.	FS HR Trish Batchelor OHR အပူန့ၣ်တာလာ တာနီဖးကရူဒီးတာနီလါတာ အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုၤမာတာဖိဒီးတာဟ်ဆုာကွဲထွဲ တာရလီၣ်အပူဟ့ၣ်ကူၣ်တာ Chris Chiron	ပုၤမာကဆိတာဒီးပုၤကွဲထွဲတာအတာန့ၣ်ကျဲအလီၢ် အလာအတာဟ်ဖျါတဖၣ် ဘၣ်တာကွဲးကဒါကဒါဒီးတာမာလီၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တာစၢၤ, ပုၤကွဲထွဲမကဆိတာ, ကရူဒီးဒီးဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲၢ် အလီၢ်အလာ တဖၣ် တာကွဲးကဒါကွဲဒီးဟ်ဂါဟ်ကျဲအီၤလဲန့ၣ်လီၤ. တာကွဲထွဲမကဆိတာအတာမာတဖၣ် ဘၣ်တာကွဲး ကဒါကွဲ	လါယုၤလဲ ၃၀, ၂၀၁၂
၃	လာတာကဒုးန့ၣ်တာခံကွဲၢ်စီၤတာသုဟ်းမူဒါတဖၣ် မာလီၤတာဝဲလာ “ကရူၢ်အတာမာသကိးတာတဖၣ်ဒီးတာသုတာဖဲးတာမာစဲၣ်နီၤ” အတာမာခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လာ တာဖုးကါယုာ်အီၤလာတာကွဲမကဆိတာမာအတာမာရဲၣ်ကျဲတဖၣ် အပူၤ, ဒီး“တာမာအခိၣ်”တဖၣ်အတာသိၣ်တာသိတာမာကျဲခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တာကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဟ်ဖိၣ်ယုာ် တာကွဲထွဲမကဆိတာဆိမူဒါခိၣ် အတာမာတာရဲၣ်တာကျဲန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမာတာဖိဒီးတာဟ်ဆုာကွဲထွဲ တာရလီၣ်အပူဟ့ၣ်ကူၣ်တာ Chris Chiron	တာကမာကွဲအဆိလာ FY ၁၁၂-၁၁၃ အဂီၢ်ကဘၣ်တာစးထီၣ်အီၤလီၤ.	လာပုၤ

တာဟ့ၣ်တာသိၣ်လီၤဒီးတာဆဲးကျိးဆဲးကျဲတဖၣ်

#	တာဖဲးတာမာ	ပုၤမာတာဖိလါအိၣ်ဒီးမူဒါ	တာအိၣ်သးလာကတီၢ်ခဲအံၤ	တာမာလာပုၤတာပညိၣ်အမုၢ်န့ၣ်
၁	ဒုးအိၣ်ထီၣ် တာမာမူဒါခိၣ်အတာခိၣ်ထီၣ်လါထီၣ်တာအတာမာရဲၣ်ကျဲလာတာမာန့ၣ်တာလာတာသ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တာကွဲထွဲမကဆိတာမာအတာမာမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR ပုၤဟ့ၣ်တာမာလီ Ray Doyle OHR အပူန့ၣ်တာအခိၣ်လာတာဆဲးကျိးဆဲးကျဲဒီးတာမာလီၣ်ထီၣ်တာသုတာဘၣ် Kathy Bryant OHR ပုၤမာတာဖိဒီးတာဟ်ဆုာကွဲထွဲ တာရလီၣ်အပူဟ့ၣ်ကူၣ်တာ Chris Chiron	ပုၤမာကဆိတာအဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲၢ်တဖၣ်ဒီးပုၤန့ၣ်တာစၢၤတဖၣ် မာပုၤ “ခရိၣ်လဲန့ၣ် တာဟ်တၢ်ပြဲးအတာသ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတာမာလီၤဒီးဘၣ်တာဆဲးလီၤအမံၤလာ တာမာခိၣ်ထီၣ်လါထီၣ် တာမာ လါ ၂၀၁၂ နံၣ်ဒီတနံၣ်ညါအပူန့ၣ်လီၤ. တာရဲၣ်ကျဲဟ်န့ၣ်တလ့ၢ်တဘျီအတာရဲၣ်တာကျဲတုၤလာ (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.	နိၣ်ဝဲဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

#	တမ်းဖတ်မာ	ပုမာတဖိလအိဉ်ဒီးမူဒါ	တံအိဉ်သးလကတီခဲအံ	တံမာလာပုတံပညိဉ်အမုနံ
၂	<p>တံလိဉ်ဘဉ်တံဟုဉ်တံသိဉ်လိသီထီဉ်ကဒါကတံမာလိဆူ တံကွံထွဲမာကဆဲကဆိအပုမာတဖိဒီးတံပတံဆုကရူမိတဖဉ် (မုလိဉ်ယုဉ်ဒီးပုကရီးထံတံ) လာတံဟုဉ်ပလီအဆကတီလါ အသုတမာတံတံတံမာဆူတံဒီးတံပတံဒီးတံအဆာလါ အပဉ်ယုဉ်ဒီးတံဂုတံကျါလါအဘဉ်ထွဲဒီးပုဉ်စီမါအကျသနူဖိလစံဉ် လါအဘဉ်ထွဲတဖဉ်န့ဉ်လီ။</p> <p>(ဖိလစံဉ်လါအတြိတံမာဆူပယုဉ်ဒီးတံပတံဒီးတံအဆာ, SPA တံဆိဉ်ထီဉ်တံဂုဖိလစံဉ်, တံအိဉ်ယါဂံထံးလါကွံကရါပု, တံကဆိဉ်ထီဉ်တံသးတမုဉ်အဂု, တံဂုသုဉ်, တံတြိဆာတံဟုဉ်ကဉ်ကတံတဖဉ်န့ဉ်လီ။</p>	<p>FS HR တံဟုဉ်တံသိဉ်လိမူဒါခိဉ် Ray Doyle EEO/ADA ဝဲဒါး Camille Brooks OHR ပုမာတဖိဒီးတံပတံဆုကွံထွဲ တံဂုလိဉ်အပုဟုဉ်ကူဉ်တံ Chris Chiron</p>	<p>တံမာလိအလံတံယု န့ဉ် ကဘဉ်တံကွဲးအီဖဲ တံကီခါအဆကတီန့ဉ်လီ။</p>	<p>လါအီကူး ၃၁, ၂၀၁၂</p>
၃	<p>တံကဟုဉ်လါဒီးတံလိဉ်ဘဉ်တံသိဉ်လိအကလံးကျိဉ်ဒ်ကျိဉ်ခံ ကျိဉ်တကျိဉ် (ESL) အတံရဉ်တံကျါလါ ပုမာတဖိလါ တဲအကလံးကျိဉ်တဘဉ်တဖဉ်, ဒ်အလီအိဉ်ဝဲအသိးန့ဉ်လီ။</p>	<p>တံကွံထွဲမာကဆိတံအပုန့ဉ်တံ Darius Dixon FS HR တံဟုဉ်တံသိဉ်လိမူဒါခိဉ် Ray Doyle OHR အပုန့ဉ်တံအိဉ်လါတံဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တံမာဂုထီဉ်တံသုတံဘဉ် Kathy Bryant OHR ပုမာတဖိဒီးတံပတံဆုကွံထွဲ တံဂုလိဉ်အပုဟုဉ်ကူဉ်တံ Chris Chiron</p>	<p>တံမာတံယုသုဉ်ညါဘဉ်ယး ကျိဉ်အတံသုတံဘဉ်တဖဉ် ဆဲးမာအသးန့ဉ်လီ။</p> <p>ESOL အတံမာလိ ၁၂ နံ့ လါပုမာတဖိ ၅၂ ဂါ အဂီန့ဉ်ဝဲတံလဲလါ လါအုဉ်ဖိ ၆ သီန့ဉ်လီ။ တံသိဉ်လိခံဘျိတဘျိန့ဉ်ကဝဲလါ လါယုလဲ ၁၂ သီဒီးတံရဉ်တံကျါတဖဉ်လါ တံသိဉ်လိ သါဘျိတဘျိအဂီအိဉ်ဟဲန့ဉ်လီ။ (နံ့သီလါ ကစးထီဉ်န့ဉ်လိတံဟဲဂါဟဲကျါအီဒီးန့ဉ်လီ။)</p> <p>ရီစုသးစတီ (Rosetta Stone) ကျိဉ်တံမာလိတံသိဉ်လိကစးထီဉ်လါလါယုလဲလီ။</p>	<p>တံဆဲးမာအီအဖါ</p>
၄	<p>ဒုးအိဉ်ထီဉ်တံသုဉ်ထီဉ်တံကရါကရီအသးအတံမာကျဲတဖဉ်လါ ကယုဉ်လါဘျိဘဉ် တံဆဲးတံလါအတံဂုကီလါအအိဉ်လါဝဲကျါအပု, လါအပဉ်ယုဉ်ဒီး-</p> <p>က. တံမာဒိဉ်ထီဉ်လါထီဉ် ကရါမိအတံဘဉ်သးအကျဲခိဉ်သုဉ်လါ တံထါယုဉ်ဒီးတံဘျိဘဉ်မာဂုထီဉ် တံဆဲးတံလါအတံဂုတဖဉ်ဒီးမာဂုထီဉ် တံပတံဆု/ပုမာတဖိအတံဂုကီတဖဉ်န့ဉ်လီ။</p> <p>ခ. တံပညိဉ်ဒုးအိဉ်ထီဉ် ပုဟုဉ်ပုမာတဖိတံသိဉ်လိလါ တံကနံပာဖိလစံဉ်ဒီးတံသုတံဘဉ်လါတံဒုးအိဉ်ထီဉ် နံကစါ/တံသုဉ်ထီဉ်တံကရါကရီအကံအစီတဖဉ်ဒီးတံကဆဲးဟုဉ်အီ တံမာလိ ထီတံတံယုဉ်ယီ, လါကမာဆူဉ်ထီဉ်တံသုဉ်ညါ နံပာဒီးကမာဂုထီဉ်ဝဲ တံဆဲးကျိးဆဲးကျါအတံသုတံဘဉ် တဖဉ်န့ဉ်လီ။</p>	<p>ပုမာတဖိတံကမံးတံကဒုးအိဉ်ထီဉ် တံဟုဉ်ကူဉ် တဖဉ်လါကစးထီဉ်မာ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီလီ။</p> <p>လါ ၄ (ဂ) အဂီ,</p> <p>FS HR အပုန့ဉ်တံ Tracy Agnew တံကွံထွဲမာကဆိတံအပုန့ဉ်တံ Darius Dixon</p>	<p>တံတီဉ်ကျဲအဒိဉ်ထံးအကျါတခါလါ ဘဉ်တံမာဒိဉ်ထီဉ်လါထီဉ် တံဟုဉ်ကူဉ်ကမံးတံန့ဉ်မုဉ်ဝဲ တံပဉ်ယုဉ်လါ တံယုပုမာလါကဟဲ ပုမာကဆိဒီး ကွံထွဲတံအတံမာမူဒါခိဉ်န့ဉ်လီ။ တံတီဉ်ကျဲအဂါ တဖဉ်ကစးထီဉ်အသးလါ လါမာရူးန့ဉ်လီ။ တံဟုဉ်ကူဉ်ကမံးတံဒုးအိဉ်ထီဉ်ကမံးတံမိသါခါ ဒ်သိး ကစးဆါ</p> <p>PRMအတံဟုဉ်ထီဉ်တဖဉ်ဒ်သိးတံကဂုထီဉ်အဂီဒီးကမာလာပုတံပညိဉ်ဖိတံအဂီန့ဉ်လီ။ တံမာတဖဉ်မုဉ်ဝဲ ၁) တံကီတံခဲ ဘဉ်ယးတံဖဲတံမာအဆကတီဒီး တံရဉ်ကျဲစရီတဖဉ်အဖိခိဉ် တံဂုဒီးတံအါတဖဉ် ၂) ကျဲတဖဉ်လါကမာဂုထီဉ်တံနံပာဖိလိဉ်သးဖဲထူသနူ တံလဲလိဉ်သးတဖဉ်အိဉ်ထီဉ်အခါ ၃) ဒ်သိးကမာဂုထီဉ်</p>	<p>လါခိဉ်စုဘဉ်၃၁, ၂၀၁၂</p>

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတိဉ်ခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုဉ်နံ
၈	ယုထံဉ်သမံသမိးတမ်းမာကရုလား တမ်းလိဉ်ဘဉ်အိဉ်လား ဟိဉ်ကဝိလ်လိအိတဖဉ်လား ကမာနံအိဉ်တမ်းမာလိ အဂီနံဉ်လိလား		တမ်းဘဉ်ထွဲရုလိဉ်သးတဖဉ်အဂီကမာ အိဉ်တမ်းတမ်းသိဉ်လိ ဒီးတမ်းဆိကမိဉ်တဖဉ်မုတမုာ တမ်းမာနံပာကဆဲကွာ ဖိလစံဉ်တဖဉ်	
၅	ကွဲးကိဉ်ထံလိဉ်တိလိဉ်မိ/ဖိလစံဉ်လား အရုဒိဉ်တဖဉ်ဆူ ကိဉ်သားကိဉ်လား ညိဉ်နံပုမာတမ်းဖိလားအမာတံဖဲ တမ်းကွာထွဲကဆဲကဆိတမ်းမာအိဉ်အါဝဲ (စပုဉ်ကိဉ်, ပယိးဒီးကညိကိဉ်တဖဉ်)နံဉ်တကွာ	OHR အပုမာတမ်းဖိ FS HR အပုနံဉ်တမ်း Tracy Agnew	PRM အတမ်းဟံဖျါဒီးဖိလစံဉ်တဖဉ် လားအဘဉ်ယးဒီး တမ်းမာတရိတပါမာတံတမ်းဒီးတမ်းပံဉ်ထံနံပးတဖဉ် ဘဉ်တမ်းကွဲးကိဉ်ထံအိဉ်ဒီးနံလိလားကိးဒီး တမ်းကွဲးကိဉ်ထံနံ အတမ်းဟံဖျါထိဉ် SPA တမ်းသးတမံဖိလစံဉ်ဒီးတမ်းမာဆါပယွဲလား တမ်းမာလိဉ်ဖိလစံဉ် တဖဉ်ဝံဉ်လဲနံဉ်လိလား ပုမာကဆိကွာထွဲတမ်းအပုမာတမ်းဖိတဖဉ်နံဉ်လိလား လိဉ်တိလိဉ်မိဖိလစံဉ်အဂါ တဖဉ်တမ်းကွာကဒါကွာအိဉ်လား ကကွဲးကိဉ်ထံ အိဉ် ဒ်အလိဉ်ဘဉ်အသိးအဂီ နံဉ်လိလား	တမ်းဆဲးမာတံ
၆	မာပုဒီးနံလိ SPA ပုမာတမ်းဖိအလိဉ်နံဉ်ကွဲး ယုဒီးကိဉ်သားကိဉ်လား တမ်းကွဲးကိဉ်ထံအိဉ်လားအမုဉ် ပုမာတမ်းဖိလား အအိဉ်လား တမ်းကွာထွဲမာကဆိတမ်းမာတဖဉ် (စပုဉ်, ပယိး, ဒီးကညိကိဉ်)တဖဉ်နံဉ်လိလား	OHR အပုနံဉ်တမ်းအဒိဉ်လားတမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တမ်းမာဂုထိဉ်တမ်းသုတမ်းဘဉ် Kathy Bryant FS HR အပုနံဉ်တမ်း Tracy Agnew	လိဉ်နံဉ်ကွဲးတဖဉ်ဘဉ်တမ်းမာဝံဉ်ကွာအိဉ်လား OHR	လားအိဉ်ကူး၃၁, ၂၀၁၂
၇	ဟုဉ်ပုမာတမ်းကိဉ်ထံတမ်းဖိလားတမ်းမာတမ်းအိဉ်ဖိဉ်တဖဉ်ဖဲအလိဉ်ဘဉ်အခါနံဉ်တကွာ	ပုမာဆုာတမ်းကမ်းတမ်းကဟုဉ်ကူဉ်အိဉ်ထိဉ်တမ်းဟုဉ်ကူဉ်တမံဉ်မံ	ဖဲတမ်းထံဉ်လားအလိဉ်ဘဉ်အခါ တမ်းကအိဉ်ဒီး ပုမာကွဲးကိဉ်ထံတမ်းတဖဉ်နံဉ်လိလား တမ်းအာဉ်လိဉ်ဘဉ်ယး တမ်းပုဉ်ယုဉ်ဒီးလိဉ်တမ်းကွဲးထံတမ်းတမ်းမာနံဉ်ဘဉ်တမ်းမာနံဉ်ယုဉ်အိဉ်နံဉ်လိလား	တမ်းဆဲးမာအိဉ်

တမ်းပုမာဖျဲး

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတိဉ်ခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုဉ်နံ
၁	ဆိကမိဉ်လားတမ်းကမာတမ်းအာဉ်လိဉ်ဒီး UNC Safewalk မုတမုာ တမ်းကရုကရိလားအလိဉ်ကလိဉ်သးလား ကဒုးအိဉ်ထိဉ်ဒီးပုမာဒီးတမ်းတဖဉ်လား ကွဲးကရုတမ်းသုဉ်ထိဉ်အတမ်းလိဉ်တမ်းကွဲးတဖဉ်အဘဉ်စားလား ပုမာတမ်းဖိလား တမ်းမာအဆါကတိဉ်သားကတိဉ်တကတိဉ်အဂီ (တမ်းမာနံအိဉ်တမ်းမာဖဲ မုဉ်နံဒိဉ်-မုဉ်လွဉ်နံ ဝးထိဉ်လား ဟါဒိ ၁၁:၀၀ နံဉ်ရံဉ်တုလားဂါဒိ ၃ နံဉ်ရံဉ်)	တမ်းကွာထွဲမာကဆိတမ်းအပုနံဉ်တမ်း Darius Dixon OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပုမာကွဲးထွဲတမ်းရုလိဉ် အပုမာဟုဉ်ကူဉ်တမ်း Chris Chiron	တမ်းကွာထွဲမာကဆိဟုဉ်ကူဉ်တမ်းကမ်းတမ်း နံဉ်ဒီးသိးကမာဂုထိဉ်တမ်းဘဉ်တမ်းဘါအဂီ ကျိကွဲးတဖဉ်အဂီနံဉ်ကတိဉ်သးကိးတမ်းဆူဉ်ညါ နံဉ်လိလား	လားပု

၂	ယုသုဉ်ညါလၢတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး UNC Public Safety လၢကမၤလီၤတၢ်အါထီၣ်လၢ တၢ်ကဟးခိးတၢ်ဖဲ တၢ်လီၤလၢတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်အါအလီၤဒီး/မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်တတီၤတီၤန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon	ပူၤကွၢ်ထွဲပူၤန့ၣ်တၢ် ဆဲးကျဲၤ Public Safety လၢကယုသုဉ်ညါ တၢ်ကထီၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပဲၤ
၃	မၤလီၤတၢ်လၢပူၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆဲးကျဲၤ ComPsych , ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဝဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကတဖၣ် တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတ့ၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပူၤကညီဒီး ရၢလီၤအီၤလၢ ပူၤမၤတၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ၣ်လီၤ. EAP အတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလၢဖုၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပူၤကွၢ်ကဒါကွၢ်ဝံၤတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိးတၢ်အဂီၢ် အသီတဖၣ်ဝံၤဝဲလဲန့ၣ်လီၤ. .	လၢပဲၤ